
 
 
 
 
 
 
 
Gorinchem, 9 november 2020  
 
Onderwerp: Behoud SEH Beatrixziekenhuis Gorinchem 
 
 
Beste leden van de VVD-fractie in de Tweede Kamer der Staten-Generaal, 
 
De afgelopen week laaide de discussie in de regio op, omtrent de ‘Houtskoolschets Acute Zorg’ die 
door oud-minister Van Rijn is aangeboden aan de Tweede Kamer op 3 juli jongsleden.  
Als lokale VVD willen wij graag ons standpunt met u, als landelijk vertegenwoordigers in de Tweede 
Kamer, delen. Uiteraard beseffen wij, dat het om een ruwe schets met betrekking tot een toekomstig 
spoedzorg landschap betreft. Niettemin leek een lokaal / regionaal signaal ons van toegevoegde 
waarde. 
 
Beatrix Ziekenhuis Gorinchem 
De discussie gaat voornamelijk over hoe de zorg toegankelijk, betaalbaar en van goede kwaliteit kan 
blijven. Hierbij is het voorstel gedaan om in 28 gemeenten, waaronder in Gorinchem, de acute zorg af 
te schalen. Dit kan betekenen dat de spoedeisendehulppost (SEH) in het Beatrixziekenhuis zou 
verdwijnen. Dat zou afbreuk doen aan het principe ‘de juiste zorg, op de juiste plek, dichtbij geregeld’. 
 
Gezamenlijke brief gemeenten 
De 28 gemeenten hebben inmiddels aangegeven dat sluiting een zeer onverstandig besluit zou zijn. 
Als lokale partijen van gemeenten, waarvan de inwoners gebaat zijn bij een goede zorgverlening in de 
regio, delen we deze opvatting. Het Beatrixziekenhuis, bekroond tot het beste streekziekenhuis van 
Nederland , speelt een cruciale rol in het aanbieden van zorg in de regio met 120.000 inwoners. Het 
verlies van de SEH in het Beatrixziekenhuis zou de levensvatbaarheid van het Beatrixziekenhuis ernstig 
bedreigen.  
 
Regionaal en lokaal belang 
Bovendien blijkt juist nu, tijdens de corona-pandemie, dat een SEH van cruciaal belang is. Voor de 
leefbaarheid en werkgelegenheid van de regio zou het sluiten van de SEH een grote, negatieve 
impact hebben. Rest ons nog aan te geven dat de lancering van dit project, uiterst ongelukkig 
gekozen is, gezien de inzet en belasting van het zorgpersoneel. 
 
Als lokale partijen doen wij een dringend beroep op u, u ervoor in te zetten, dat het Beatrixziekenhuis 
als volwaardig streekziekenhuis mét een acute zorgfunctie behouden blijft. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Mede namens VVD Altena, VVD Molenlanden, VVD Vijfheerenlanden, 
 
Attie Mager 
Fractievoorzitter VVD-Gorinchem 


